
Zápisnica 
zo štvrtého riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konaného  

dňa 12. decembra 2016 o 1700h. na Obecnom úrade v Lužiankach  
__________________________________________________________________________________ 
 
Prítomní: Starosta obce: Jozef  Bojda 
Kontrolór obce: Ing. Alena Remenárová 
Poslanci: Ing. Mária Ábelová, Ing. Stanislav Beňo,  Fridrich Buzáš, Milan Cabánek,   
                Bc. Jozef Gregor, Jana Kiková, Mgr. Pavol Kostolník, 
                PhDr. MSc. Andrea Vranková MHA, Ing. Marián Vrabec,  
 
Občania: 7 -  podľa prezenčnej listiny 
 

1. Otvorenie zasadnutia 
Rokovaniu obecného zastupiteľstva predsedal starosta obce Jozef Bojda, ktorý privítal všetkých 
prítomných. Skonštatoval, že na rokovaní sú prítomní všetci poslanci a že obecné zastupiteľstvo 
je uznášania schopné. 
  

2. Schválenie programu zasadnutia 
Návrh programu  štvrtého riadneho zasadnutia bol poslancom doručený spolu s pozvánkou na 
zasadnutie.  
Program: 
   1/ Otvorenie zasadnutia 
   2/ Schválenie programu zasadnutia 
   3/ Procedurálne otázky,  
   4/ Informatívna správa starostu obce 
   5/ Kontrola plnenia uznesení 
   6/ Čerpanie rozpočtu za III. štvrťroku 2016  
   7/ Stanovisko hlavného kontrolóra obce k plneniu rozpočtu s výhľadom ku koncu roka   
       a návrh  rozpočtu na r. 2017 – 2019 
  8/ Zmluva ARRIVA Nitra, a.s., Nitra 
  9/ Kúpne zmluvy medzi Obcou Lužianky a Západoslovenskou distribučnou, a.s. 
10/ Smernica o podmienkach prevádzky dopravných  a mechanizačných zariadení 
11/ Plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2017 
12/ Odsúhlasenie členov Ústrednej inventarizačnej komisie z radov poslancov 
13/ Žiadosť o obstaranie zmien a doplnkov ÚPN obce Lužianky 
14/ Žiadosť o súhlasné stanovisko k zaradeniu Elokovaného pracoviska Nitra 
15/ Návrh na udelenie dotácií podľa VZN č. 4/2013 
16/ Vyhodnotenie činnosti komisií pri OZ v Lužiankach 
17/  Rôzne: (prenájom sály, žiadosť o finančný príspevok, lístky TKO, verejné osvetlenie) 
18/ Diskusia 
19/ Návrh na uznesenia 
20/ Záver 
K predloženému programu nevzniesli poslanci žiadne pripomienky a jednohlasne ho schválili. 
 

3. Procedurálne otázky 
Poslanci jednohlasne schválili:  
Za overovateľov zápisnice Ing. Máriu Ábelovú a Milana Cabáneka  
Návrhovú komisiu v zložení: predseda Ing. Marián Vrabec, členovia- Ing. Stanislav Beňo 
a Fridrich Buzáš. 



Zároveň overovatelia zápisnice z tretieho riadneho zasadnutia potvrdili, že zápisnica bola 
spísaná v súlade s rokovaním. 
 

4. Informatívna správa starostu obce 
Starosta obce informoval prítomných o tom, že odovzdal podklady na plynofikáciu ulice 
Vinárska II a že čaká na zmluvy. 
 Ďalej oznámil, že sa chystá  spevnenie mostu nad cestou, ktoré bude spojené s uzáverou 
Rastislavovej cesty počas víkendov v noci. V pracovných dňoch bude neprejazdný len jen prúd. 
Oboznámil prítomných tiež s požiadavkou Jaguáru, ktorý chce, aby jeden občan z obce s nimi 
spolupracoval a pravidelne sa zúčastňoval ich rokovaní. Mal by to byť odborník, ktorý sa vyzná 
v stavebníctve. 
Informoval tiež, že projekt na dom sociálnych služieb, ktorý má byť v druhom bloku základnej 
školy je už starý a mal by sa prerobiť aby sa s ním dalo ísť do súťaže. 
  

5. Kontrola plnenia uznesení  
Kontrolórka obce, Ing. Alena Remenárová informovala o stave plnenia uznesení. Poslanci 
jednohlasne vzali na vedomie správu o kontrole plnenia uznesení. 
 

6. Čerpanie rozpočtu za III. štvrťrok  2016 
Poslanci si vypočuli informáciu kontrolórky obce o čerpaní rozpočtu za III. štvrť rok 2016. 
Ing. Remenárová odporučila v budúcnosti venovať sa odpadu. Poslanec Cabánek informoval 
že, čerpaním rozpočtu sa zaoberala aj finančná komisia, a odporúča správu prijať. 
Poslanec Ing. Beňo, tiež poukázal na príjmy a výdavky obce za vyvážanie odpadu. Odporúča 
kontrolu, či množstvá vykázaného odpadu sú zhodné so skutočným množstvom vyvezeného 
odpadu. Ďalej navrhol, aby financie, ktoré obec dostala za pozemky odpredané pod 
automobilku využila na financovanie III. etapy kanalizácie.  
Starosta obce poukázal na skutočnosť, že veľa občanov má smetné nádoby väčšieho objemu, 
a tým sa množstvo odpadu navyšuje, nakoľko sa berú ako obyčajné 110 litrové. Poslanci sa 
zhodli na kontrole vykazovaného množstva odpadu a na inventarizácii smetných nádob 
občanov.  
Poslanci jednohlasne prijali čerpanie rozpočtu.  
 

7.  Stanovisko hlavného kontrolóra k plneniu rozpočtu s výhľadom ku koncu roka 
a návrh rozpočtu na r. 2017 - 2019 

Poslanec Bc. Jozef Gregor poukázal na skutočnosť, že materiál, ktorý poslanci dostali je 
neprehľadný, nezrozumiteľný. K tomuto názoru sa pridali aj poslanci Mgr. Kostolník a Buzáš. 
Bc. Gregor žiadal informáciu, čo sa skrýva pod pojmami všeobecný materiál, všeobecne služby 
a rôzne. Ekonómka Eva Bačová upresnila čo sa pod týmito položkami skrýva, a že návrh 
rozpočtu na rok 2017 sa dá počas roka upravovať. Poslanci navrhli, aby v budúcnosti bol 
materiál robený tak, aby mali prehľad o nákladoch podľa úsekov.  
Predkladaný materiál je v súlade s ekonomickou a rozpočtovou klasifikáciou položiek a je 
výstupom z programu Korvín. 
Gregor navrhoval navýšiť financie OFK Lužianky na 20000,.€. Hlasovalo sa pôvodný návrh 
rozpočtu bez úprav 
Hlasovanie: Za: Cabánek, Ing. Vrabec, Ing. Ábelová, Kiková, PhDr. Vranková a Ing. Beňo 
                     Proti: Mgr. Kostolník a Bc.  Gregor 
                    Zdržal sa: Buzáš 
 
 
 



8. Zmluva ARRIVA Nitra, a.s. Nitra 
Poslanci poukázali na skutočnosť, že neostáva nič iné len zmluvu podpísať a faktúru zaplatiť 
inak prídeme o autobus č. „21“.  
Hlasovanie: Za: všetci  9 poslanci 
 

9. Kúpne zmluvy medzi Obcou Lužianky a Západoslovenskou distribučnou, a.s. 
 

Starosta obce oboznámil prítomných, s obsahom kúpnej zmluva a zmlúv o vecnom bremene. 
Poslanec Buzáš zdôraznil, že sú to dôležité zmluvy a že vybudovaním novej trafostanice sa 
posilnia ulice Zvodníkova, Rastislavova , ale hlavne Vinárska II. 
 
 
Uznesenie č. 69/2016   Obecného zastupiteľstva v Lužiankach  
     Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo  kúpnu zmluvu   ev.č. kupujúceho : 
16/1579/14/13400/045-ZoS medzi  Obcou Lužianky a Západoslovenskou  distribučnou, a. s., 
Čulenova 6, 816 47  Bratislava  a s predloženou zmluvou  súhlasí.  
Hlasovanie: Za – všetci  9 poslanci        
 
Uznesenie č. 70/2016   Obecného zastupiteľstva v Lužiankach  
     Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo  Zmluvu o budúcej zmluve o zriadení 
vecných bremien  ev. č. kupujúceho : 16/1581/14/13400/045-ZoS/ZBZ_VB  medzi  Obcou 
Lužianky a Západoslovenskou  distribučnou, a. s., Čulenova 6, 816 47  Bratislava  
a s predloženou zmluvou o budúcej zmluve súhlasí.  
Hlasovanie: Za – všetci  9 poslanci     
    
Uznesenie č. 71/2016   Obecného zastupiteľstva v Lužiankach 
      Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo  Zmluvu o zriadení vecných bremien   
ev. č. kupujúceho : 16/1529/1513400057-ZoS/ZBZ_VB  medzi  Obcou Lužianky 
a Západoslovenskou  distribučnou, a. s., Čulenova 6, 816 47  Bratislava  a s predloženou 
zmluvou o zriadení vecných bremien  súhlasí.  
Hlasovanie: Za – všetci  9 poslanci        
 
 
 

10. Smernica o podmienkach prevádzky dopravných a mechanizačných zariadení 
Kontrolórka obce Ing. Alena Remenárová oboznámila prítomných s dôvodmi vytvorenia novej 
smernice, ktorá má zabezpečiť prehľadnú evidenciu  nákladov na jednotlivé motorové 
zariadenia. Poslanec Cabánek informoval, že smernicou sa zaoberala aj finančná komisia a že 
ju odporúča prijať. Poslanec Gregor súhlasil s návrhom a informoval sa, či starosta obce má už 
vyhliadnuté nové reprezentačné vozidlo a kedy sa vyradí z evidencie Škoda Felícia. Ocenil, že 
starosta dal k dispozícii svoju Škodovku na rozvoz obedov pre dôchodcov, nakoľko spomínaná 
Felícia nezodpovedala po hygienickej stránke. 
Starosta informoval, že po novom aute sa ešte neobzeral a že Felícia bude slúžiť pokiaľ bude 
mať platné STK. Poukázal na skutočnosť, že sa využíva na zber bioodpadu.  
Hlasovanie: Za: všetci  9 poslanci 
 
 
 
 
 



11. Plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2017 
K plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra nemali poslanci žiadne pripomienky ani 
doplňujúce návrhy. 
Hlasovanie: Za: všetci 9 poslanci 
 

12. Odsúhlasenie členov Ústrednej inventarizačnej komisie z radov poslancov 
Starosta obce Jozef Bojda, navrhol do komisie Milana Cabáneka a Ing. Mariána Vrabca. 
Hlasovanie: Za: všetci 9 poslanci 
 

13. Žiadosť o obstaranie zmien a doplnkov ÚPN obce Lužianky 
Poslanci odporučili starostovi obce zvolať na obecný úrad predstaviteľov CD Reality, aby 
poslancom podľa mapy vysvetlili, kde žiadajú zmeny v ÚPN. Obecné zastupiteľstvo sa týmto 
bodom potom už nezaoberalo. 
 

14. Žiadosť o súhlasné stanovisko k zriadeniu Elokovaného pracoviska   Nitra 
OZ prerokovalo žiadosť umeleckej školy o zriadenie elokovaného pracoviska v Nitre 
a Rišňovciach. V rozprave o žiadosti Súkromnej umeleckej školy vo Zvolene, aby súčasťou 
Súkromnej umeleckej  školy v Lužiankach boli školy v  Rišňovciach a v Nitre na Výstavnej 
ulici č. 8, vyjadrili záporné stanovisko k tejto žiadosti s poukázaním na to, aby školu v Nitre 
zastrešovalo Mesto Nitra a v Rišňovciach obec. Odporučili  tejto žiadosti nevyhovieť. 
Hlasovanie: Za – všetci 9 poslanci 
 

15. Návrh na udelenie dotácii podľa VZN č. 4/2013 
Kontrolórka obce oboznámila prítomných, že podľa platného VZN obce  dotácia je delená na 
dva príspevky. Aktivačný a motivačný. Priznala, že nerozumie akým kľúčom by sa mali tieto 
dotácie prerozdeliť. Navrhovala toto VZN prehodnotiť a upraviť, alebo urobiť nové. S týmto 
názorom súhlasili aj poslanci. Poukázali na skutočnosť, že pri brigádach organizovaných obcou 
si jedného občana , ktorý sa zúčastní brigády, vykážu dve až tri organizácie, lebo je vo všetkých 
členom. Cabánek poukázal na skutočnosť, že podľa platného nariadenie, musia poslanci  
do 15. 12. 2016 schváliť dotácie určené jednotlivým organizáciám. 
Ing. Beňo navrhoval sčítať všetky odpracované hodiny a potom financie prerozdeliť podľa 
počtu pre jednotlivé organizácie. Návrh sa stretol s námietkami, lebo by sa nezohľadnilo 
organizovanie akcií, atď.  
Po dlhej rozprave poslanci odporučili starostovi obce, aby rozdelil finančnú čiastku 
organizáciám podľa minulého roku a tým, ktoré podľa jeho uváženia pracovali viac čiastku 
navýšil aby boli v zmysle VZN 
Hlasovanie: Za: všetci 9 poslanci 
 

16. Vyhodnotenie  činnosti komisii pri OZ v Lužiankach 
Poslanec Ing. Vrabec, pripomienky k navrhovaným odmenám a navrhol poslancom schváliť 
odmenu aj pre hlavného kontrolóra. Starosta obce Jozef Bojda prečítal odmeny pre jednotlivé 
komisie a odmenu pre kontrolóra. 
Hlasovanie: Za všetci 9 poslanci  
 

17. Rôzne: (prenájom sály, žiadosť o finančný príspevok, lístky TKO, verejné 
osvetlenie) 

Starosta obce predložil poslancom návrh, poskytnúť príspevok, 3ks lístkov na domácnosť na 
odvoz komunálneho odpadu v r. 2017, osobám, ktoré dovŕšia k 31. 12. 2016, vek 70 rokov 
a viac, a osobám s preukazom ZŤP do veku 70 rokov. 
Hlasovanie: Za: všetci 9 poslanci 



 
Starosta obce predniesol žiadosť speváckej skupiny Lúč, na finančnú čiastku vo výške 1600,-€ 
na zakúpenie krojov. 
Hlasovanie: Za všetci 9 poslanci 
 
Starosta obce predniesol žiadosť PZ Berbecíny na bezplatný prenájom sály na zorganizovanie 
kultúrnej akcie. Poslanci nemali žiadne námietky. 
Hlasovanie: Za všetci 9 poslanci 
 
Starosta obce predniesol žiadosť ZŠ s MŠ Lužianky na bezplatný prenájom sály na 
zorganizovanie kultúrnej akcie. Poslanci nemali žiadne námietky. 
Hlasovanie: Za všetci 9 poslanci 
 
Starosta obce predložil žiadosti občanov Dagmar Kolompárovej a Lukáša Duchoňa o sociálnu 
výpomoc. Poslanci odporučili posúdiť tieto žiadosti, po predložení chýbajúcich dokladov, 
sociálnou komisiou a počkať na jej vyjadrenie.  
Hlasovanie: Za všetci 9 poslanci  
 
Starosta informoval poslancov, že má možnosť dať urobiť prieskum osvetlenia v obci spojený 
s výberovým konaním a analýzou. Poslanci odporučili starostovi obce aby túto možnosť využil. 
Hlasovanie: Za všetci 9 poslanci 
 
Starosta informoval poslancov, že Nitriansky samosprávny kraj, navrhuje udeliť ocenenie pre 
Milana Cabáneka pri životnom jubileu.  
Poslanci s týmto návrhom súhlasili.  
 
Starosta obce ešte v informatívnej správe informoval poslancov aj prítomných so skutočnosťou, 
že odovzdal na SPP Distribucia a.s. Bratislava,  všetky potrebné doklady na spísanie zmluvy, 
o prevádzkovaní plynárenského zariadenia na Vinárskej  ulici a zároveň aj prenájom tohto 
zariadenia a požiadal poslancov o súhlasné stanovisko na podpísanie. 
Hlasovanie: Za všetci 9 poslanci 
 

18. Diskusia 
Poslanci sa v diskusii vrátili k problematike domu sociálnych služieb. Milan Cabánek 
informoval, že projekt bol pred rokmi robený na kapacitu 48 miest. Priznal, že je už starý 
a nevyhovuje podmienkam verejných súťaží, ktoré majú iné parametre. PhDr. Vranková 
poukázala na nutnú potrebu zrealizovania tohto zámeru, poukázala na skutočnosť, že domovy 
v Nitre sú plné, je dlhá čakacia doba a mladí ľudia, ak sa rozhodnú opatrovať svojich blízkych, 
môžu prísť o zamestnanie. Informovala, že výstavba sa dá realizovať dvojakým financovaním: 
z fondu štátneho rozvoja bývania  a nenávratnou dotáciou od štátu. No všade je potrebný nový 
projekt vyhovujúci novým parametrom 
Ing. Beňo navrhuje, aby sa urobil prieskum po zariadeniach a zistilo sa aké náklady majú 
zriaďovatelia a aké dôchodcovia. Cabánek navrhol, aby Vranková, Beňo a starosta navštívili 
zariadenia a vypracovali návrh. Starosta navrhuje prizvať aj projektanta, aby návrhy hneď 
zapracoval do projektu.  
Do diskusie sa zapojil aj Marek Lauko, s tým, že peniaze, ktoré boli vynaložené za projekt, 
považuje za zbytočne vyhodené, poukázal, že je to zlé zaobchádzanie s peniazmi daňových 
poplatníkov, ... 



Poslanec Buzáš sa rozhorčil na Mareka Lauku, že pravidelne na zasadnutiach OZ vyrušuje, je 
hlučný a zasahuje do rokovania i napriek tomu, že nemá slovo. Odporučil mu riešiť uličkové 
problémy na inom mieste. 
 
 Poslanci sa informovali o náležitostiach budúcej výstavby časti Diely. Starosta informoval, že 
je problém s prístupovou cestou, nakoľko Teslova ulica je vo vlastníctve železnice. 
 
Ing. Beňo sa informoval o počte pripojených domácností na kanalizáciu. Navrhuje urobiť 
kontrolu počtu vydaných šácht + preplatených šácht a porovnať s počtom zaevidovaných 
prípojok na kanalizáciu. Je potrebné urobiť kontrolu, aby sa predišlo tomu, že sa občania pripoja 
na čierno.  
Ďalej informoval že občanom na Vinárskej ulici strpčujú život nákladné autá, ktoré tadiaľ aj 
napriek zákazu jazdia, navrhuje umiestniť tam spomaľovače. Ďalej  návštevníci hotela Xawax, 
ktorí sa presúvajú z jednej krčmy do druhej. Žiadal informáciu, prečo má Xavax otváracie 
hodiny do 2400h., keď všetky ostatné zariadenia len do 2200h.   
Náčelník OP Oťapka informoval, že robili na Vinárskej ulici prieskum a dohodli sa s firmami 
Envi Geos a Ponitrianske združenie pre separovaný zber odpadu, že nebudú ich autá chodiť cez 
Vinársku ulicu. Tiež podotkol, že zákon nerozlišuje obecné a štátne cesty. 
Ing. Vrabec poukázal na skutočnosť, že obytná zóna je na Vinárskej ulici len po železničný 
prejazd, potom je to už priemyselná zóna. 
 
Michal Hruška informoval poslancov o jamách na chodníku, ktoré vznikli v dôsledku 
kanalizácie a žiadal zabezpečiť ich opravu, aby sa predišlo úrazom.  
Ing. Beňo v tejto súvislosti navrhuje spísať všetky závady po kolaudácii vrátane poklopov, 
ktoré stále búchajú, aby to bolo pripravené do 3/2017. Starosta informoval, že poklopy sú zlé, 
nie sú stavané na tak  veľkú premávku. 
Beňo sa informoval, kedy bude vymenená autobusová zastávka pri Xawaxe. Starosta oznámil, 
že jedná so Xawaxom , aby sa plocha pri zastávke vyasfaltovala. 
Mgr. Kostolníka zaujímal stav šetrenia viacerých krádeží v jeho okolí. Náčelník OP Oťapka 
informoval, že vec rieši kriminálna polícia.  
Tiež sa informoval, kedy bude pri jeho dome osadená značka zákazu státia, nakoľko sa obáva 
nešťastia. 
Starosta obce informoval, že nálepky na komunálny odpad sa budú predávať až od 2. 1. 2017, 
aby boli zúčtované do roku 2017. 
 
Nakoľko boli jednotlivé uznesenia schvaľované počas rokovania starosta obce poďakoval 
prítomným za účasť a o  21:30h. prerušil zasadnutie, pokračovať bude 14. 12. 2016 o 17:00h. 
 
 
 
Zapísala : Rigová                           Overovatelia: Milan Cabánek        .................................... 
 
                                                                             Ing. Mária Ábelová  .................................... 
 


